



TÄVLINGSKOMMITTÉN



Protokoll 4-2017

Plats: Skypemöte måndagen den 28:e augusti, kl. 20:00-21:30

Närvarande: Anna E, Anna M, Jan W, Magnus S, Stefan K, Per F

1. Mötets öppnande.

Per hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

2. Dispensansökan.

Markaryds FK har ansökt om dispens för att få använda skala 1:7500 på sin tävling 2018. Kommittén beslutade att ge dispens, Magnus meddelar Markaryds FK.

3. Jury DM-tävlingar.

Jury till medel-DM består av Patrik Karlsson, Växjö OK, Pia Lundberg, OK Bävern samt Mats Ljungkvist, Kexholms SK.

Jury till stafett-DM består av Patrik Karlsson, Växjö OK, Anna Ekbring, Kexholms SK samt Mats Ljungkvist, Kexholms SK.

Anna E ordnar jury till natt-DM, Stefan till DM i MTBO och Magnus till lång-DM.

4. Utbildningsdag 3:e februari i Jönköping.

Mail har skickats till samtliga föreningar i Småland för att försöka få reda på behovet av utbildningar ute i klubbarna.

Förslag på utbildningar.

- Nya kartnormen, vad innebär den?
Halvdagsutbildning. Jan kollar om Christer Carlsson har möjlighet att ställa upp som föreläsare. Christer sitter bl.a med i IOF:s Map Commission.
PeF: Tyvärr visade det sig att SOFT anordnar kartkonvent den aktuella dagen där Christer ska delta.
- Banläggningkurs
- Banläggningkurs MTBO.
- Att arrangera en MTBO-tävling.
Hur tar man fram en karta och vilka krav ställs på arrangemanget. Stefan funderar vidare på innehåller i kursen/utbildningen och tar kontakt med ev. kursledare.
- OCAD-utbildning.
Vilken nivå av utbildning behövs? Viktigt att det i inbjudan preciseras vad som kommer att läras ut så att målgruppen blir den rätta.
PeF: Har vi någon som kursledare i och med SOFTs kartkonvent?
- Tävlingsledarutbildning
Per tillfrågar Roland Nilsson, SOK Viljan.
- Speakerkurs
Kurt har bokat upp Lars Nordgren, Eksjö SOK. 2017 var kursen obligatorisk för alla föreningar med deltävlingar i Vetlanda OL-sport Cup. Gäller samma för 2018?
- Tävlingsadministration
Vilket program ska vi lära ut MeOS/OLA. Per funderar på detta.

Smålands Orienteringsförbund Box 485 55116Jönköping



TÄVLINGSKOMMITTÉN



Programmet spikas på nästa möte(?) så att inbjudningarna hinner bli klara till Novemberkonferensen.

5. Novemberkonferens 25:e november i Växjö.

Första delen av dagen är gemensam för alla konferenser med. Lars Greilert och Linnea Claesdotter från Svenska Orienteringsförbundet pratar om 'Spaning i framtiden' respektive 'Motionsarrangemang'.

PeF: Linnea kommer inte, oklart om/vad det kommer att ersättas med.

Tävlingstekniska konferensen

- Genomgång av den nya kartnormen, vilka ändringar som har införts osv. Jan håller i den biten.
- Året som gått och åren som kommer.
Statistik och tävlingsprogram. Kanske presentation av dom värdetävlingar som kommer att arrangeras i distriktet.
- Diskussioner i smågrupper.
Försök med skala 1:7500 för D/H50-55, för och nackdelar.
Behövs häftet med tävlingsinbjudningar.

..
..
..

Programmet spikas på nästa möte.

6. Tävlingsprogram 2018.

Tävlingsprogrammet för 2018 är klart. Finns några lediga helger.

7. Styrelsemöte september.

Magnus ersätter Per på styrelsemötet 25:e september.

8. Nästa möte.

Nästa möte är preliminärt 2:a oktober 20.00 via Skype. Per skickar ut kallelse.

9. Avslutning.

Per avslutade mötet och tackade för idag.